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Guvernul va aloca în acest an înca 25 mil. lei pentru realizarea Aeroportului

International Brasov - Ghimbav

Executivul va aloca în cursul acestui an înca 25 de milioane de lei din  Fondul de rezerva al Guvernului

pentru realizarea Aeroportului  International Brasov - Ghimbav, a declarat prim-ministrul Ludovic Orban.

" În judetul Brasov printre proiectele pe care le analizam se afla si  Aeroportul Brasov, o investitie extrem de

importanta pentru dezvoltarea  judetului Broasov si a judetelor din vecinatate. Lucrarile se desfasoara  într-un ritm

sustinut, progresul este evident fata de vizita  anterioara. Aeroportul este finantat de Consiliul Judetean, de

Primarie  si, evident, si de Guvern. În plus fata de cele 50 de milioane alocate  prin legea bugetului de stat pentru

acest obiectiv de investitii,  Guvernul va mai aloca în cursul acestui an înca 25 de milioane din  Fondul de rezerva

al Guvernului si, de asemenea, si anul viitor vom veni  cu sumele necesare în completarea resurselor de care

dispun  autoritatile locale (...) astfel încât sa fim siguri ca aceasta  investitie este finalizata cât mai repede ", a

declarat Ludovic Orban  joi, aflat într-o vizita la santierul Aeroportului International Brasov -  Ghimbav.

Premierul este însotit în vizita pe care o efectueaza la mai multe  obiective de investitii din judetul Brasov de

ministrii Ion Ştefan, Nelu  Tataru si Lucian Bode.

Cele trei niveluri ale terminalului viitorului aeroport din Brasov au  fost ridicate în totalitate, în prezent

constructorul lucrând la  acoperis si fatada, astfel ca lucrarea ar putea fi finalizata la  sfârsitul lunii noiembrie,

informa saptamâna trecuta Consiliul Judetean  Brasov.

"La intrarea în terminalul de pasageri a început montarea arcelor, acele  elemente arhitecturale spectaculoase si

complexe din punct de vedere  ingineresc, inspirate din mostenirea culturala a Brasovului, care  confera unicitate si

identitate acestui obiectiv. Ele au fost proiectate  de renumitul arhitect brasovean Dorin Ştefan si, pe lânga aspectul

estetic deosebit pe care îl confera cladirii, au si functiunea practica  de a sustine acoperisul", a precizat presedintele

CJ Brasov Adrian-Ioan  Vestea.

Potrivit acestuia, în paralel, se deruleaza mai multe lucrari de infrastructura la obiectivul de investitii.

"Ma refer la utilitatile care sunt necesare la aeroport. Se lucreaza  atât la conducta de apa-canalizare, cât si la cele

de electricitate si  gaze naturale, astfel încât, în momentul în care va fi finalizat  terminalul, vom avea si

bransamentele necesare pentru toate utilitatile.  Sper ca, în perioada urmatoare, sa aducem echipamentele de

securitate,  care au fost comandate înca de la începutul acestui an, în Germania. Se  lucreaza foarte intens si la

balizaj, la sistematizarea pe verticala si  la celelalte noua obiecte din cadrul Masterplanului Aeroportului", a 

precizat Vestea, dupa o vizita efectuata pe santier.

Constructiile la terminalul de pasageri al Aeroportului Brasov-Ghimbav au început în luna marti.
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